
Protokół nr 9/2017 

posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

w dniu 28 września 2017 r., w godz. 8
30

 – 9
20

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto otworzył 

posiedzenie Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXIX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

4. Wolne wnioski i zapytania.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej zapoznali się z proponowanym 

porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie przyjęli protokół nr 

8/2017 z dnia 29 sierpnia 2017 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na XXXIX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

 

a) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej 

w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 
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Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej 

Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w 

Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

b) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w 

Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w 

skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w 

skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana 

Pawła II w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

c) stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, co 

przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w 

Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 
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Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w 

skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w 

skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla 

Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

d)   stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w 

strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze 

organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I 

Stopnia Nr 1 w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze 

organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I 

Stopnia Nr 1 w Białogardzie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

e) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w 

strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, co 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze 

organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie 

w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze 

organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie 

w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I 

Stopnia w Tychowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

f) informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r., co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 

2017 r. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za 

pierwsze półrocze 2017 r, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
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g)   informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r., co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za 

pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 

8 do niniejszego protokołu. 

 

h) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017. Poinformowała m.in., że jedną ze zmian która 

ma odniesienie zarówno w dochodach i wydatkach jest wpisanie trzech projektów 

finansowanych ze środków unijnych: „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja”, „Nowa 

jakość kształcenia”, „Działania przeciw wykluczeniu w powiecie białogardzkim”. Następnie 

pokrótce omówiła realizację każdego z projektów. Odnośnie dochodów i wydatków w 

wysokości 4.741.587,68 zł. poinformowała, że po stronie dochodów jest to rozliczenie 

nakładów finansowych poniesionych przez powiat na inwestycje związane z budową bloku 

operacyjnego. Przypomniała, że inwestycja ta jest prowadzona na działce, która jest 

własnością spółki Regionalne Centrum Medyczne w Białogardzie. Po stronie wydatków 

kwota ta zostanie przeznaczona na podniesienie kapitału zakładowego spółki Regionalne 

Centrum Medyczne w Białogardzie. 

Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że to nie są jeszcze wszystkie nakłady jakie 

powiat poniósł na szpital. Powiat oczekuje na rozliczenie projektu, który jest realizowany 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty, a dotyczy modernizacji systemów 

grzewczych. W szpitalu w ramach w/w projektu zmodernizowano kotłownię i założono 

solary. W momencie kiedy program zostanie rozliczony przez instytucję wdrażającą powiat 

otrzyma środki finansowe, które również przekaże do spółki RCM.  

Radny – Zbigniew Brzozowski zapytał jaka to będzie kwota. 

Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że będzie to kwota około 4 mln zł.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy spółka Regionalne Centrum Medyczne w 

Białogardzie będzie w stanie zapłacić podatek od tych czynności cywilno – prawnych. 
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Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili  

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2017. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 

9 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w dniu wczorajszym podczas 

posiedzenia Zarządu Powiatu była zaopiniowana autopoprawka do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową i do wieloletniej prognozy finansowej. Oświadczył, że 

Powiatowy Urząd Pracy w Białogardzie otrzymał dofinansowanie na przebudowę windy. 

Dodał, że szczegółowe informacje w tym temacie przekaże dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Białogardzie w punkcie dotyczącym spraw różnych.  

Radny – Zbigniew Brzozowski zapytał ile lat była nieczynna ta winda. 

Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że sześć lat. 

 

i) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 - 

2025, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 

2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

W chwili obecnej na posiedzenie komisji przybył dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Białogardzie.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała dyrektora dlaczego tak długo  zwlekał z 

naprawą tej windy. 
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Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie – Henryk Ręcławowicz poinformował, 

że składał wnioski w tej sprawie do powiatu jednak były one odrzucane z uwagi na brak 

środków finansowych. W 2016 roku zapadała decyzja o wpisaniu tej inwestycji do budżetu 

powiatu na 2017 rok.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał kiedy ta winda została zainstalowana. 

Dyrektor – Henryk Ręcławowicz poinformował, że winda została zainstalowana 2 sierpnia  

1994 roku, a w 2012 roku została wycofana z użytkowania. Dodał, że obecnie udało się 

uzyskać dofinansowanie na zakup tej windy z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w wysokości 24 tys. zł.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał dyrektora czy robił rozeznanie cenowe 

odnośnie  kosztów zakupu windy. 

Dyrektor – Henryk Ręcławowicz poinformował, że pytał firmę z Kołobrzegu z uwagi na 

bliskość serwisu. Dodał, że obecnie przygotował zapytanie ofertowe do  trzech firm. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że w najgorszym wypadku winda 

ta będzie kosztowała 90 tys. zł.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda odniósł się do problemu nie wypłacenia 

wynagrodzeń dla pielęgniarek. Poinformował, że wystosował pismo do spółki Centrum 

Dializa monitujące w tej sprawie. W odpowiedzi otrzymał pismo w którym spółka deklaruje, 

że sprawa zostanie uregulowana w październiku br.   

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała o kwestię zapłaty przez spółkę Centrum 

Dializa kary za zamknięcie oddziału OIOM.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że procedura jest rozpoczęta. Dodał, 

że w najbliższych dniach odbędzie się posiedzenie rady nadzorczej i zgromadzenia 

wspólników i na pewno ta kwestia będzie poruszana. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała o remont drogi do Lubiechowa.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że żadna droga powiatowa nie 

kwalifikuje się, aby składać wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego. Oświadczył, 

że na prośbę Burmistrza Karlina odbył się konwent wójtów i burmistrzów Powiatu 

Białogardzkiego i zdecydowano, że wniosek w tej sprawie  zostanie złożony do konwentu 

Związku Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego. Zabieg ten się powiódł i 

inwestycja została wpisana na listę zadań priorytetowych. Obecnie powiat czeka na decyzję 

Marszałka Województwa.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy będzie szansa na dofinansowanie 

remontu skrzyżowania ulic Wojska Polskiego i Koszalińskiej w Karlinie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że powiat nie ma środków na 

dofinansowanie tej inwestycji. Zarząd Powiatu zapoznał się z w/w wnioskiem i zaproponował 

samorządowi Karlina przejęcie tych dróg od powiatu.  

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poinformował  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej 

 

 Piotr Pakuszto 


